

Notulen Algemene Ledenvergadering 24 oktober 2024

Locatie: kantine, sporthal de Meerkoet

Aanwezig:

Vanuit het bestuur: Stephan Worst, Hans Momberg, Dorine Roor, Cirsten Kwakernaak, Kim Benard, Melinda van Zoest

Leden: Marco Regeer, Arnold van den Berg, Esther Burger, Annemieke Dijkstra, Trudie Bukman, Floris Worst, Inge Hagenauw, Florian Bijl, Jan Groenendijk, Judith Dijkstra, Inez Sprong, Ton Steenbergen, Alex van Roon.

Afwezig met kennisgeving:

Tim van Bodegraven
Erwin Broer
Hanny Bitter
Peter Verheij
Robin Benard
Chris van den Heuvel
Bart Sprong

Algemeen

Stephan opent de vergadering met de agenda.

Samenstelling van het bestuur wordt gedeeld. Hierbij wordt verteld dat Kim het bestuur gaat verlaten. Stephan bedankt Kim voor haar inzet in het bestuur.

Daarnaast wordt aangekaart dat er met het vertrek van Kim nu twee functies in het bestuur vrij zijn, namelijk technische commissie en sponsoring.

Vragen over de notulen van de vorige algemene ledenvergadering:

- Inez benoemt het extra budget van 3000 euro dat over was vorig jaar.
- Hiervoor zijn in de notulen ideeën opgeschreven tijdens de vorige ALV, maar hierop is nog geen actie ondernomen. --> actiepunt.

Terugblik op afgelopen seizoen:

- De tool inzetrooster is nu inmiddels een jaar in gebruik. Dit is door veel leden positief ontvangen.
 - Esther benoemt een voorbeeld om toe te voegen aan inzetrooster; sportdag voor basisscholen zouden we kunnen toevoegen, onder algemene taken. --> Actiepunt hier over nadenken, zodat de reguliere taken niet verwaarloost raken.
- Banken langs het veld vanuit de club van 50
- Yellowbellies is nieuw in de kantine dit seizoen (Yellowbellies is de BSO), deze geeft ons extra inkomsten, omdat zij de kantine gebruiken. En daarnaast wat vastigheid, zo wordt de kantine ook in het winterseizoen gebruikt (naast de activiteiten van de SR).

- Exploitatiecommissie wordt benoemd, deze is gezond. Hiervan is ook het dak en de kozijnen aangepast twee seizoenen terug.
- Trainers worden benoemd en bedankt.
- Vrijwilligers worden bedankt voor hun inzet.

Huidig seizoen; Stephan benoemt dat de vereniging dit jaar 60 jaar bestaat en dat we bezig zijn met de voorbereidingen om dit groots te vieren. Later in de notulen en presentatie meer hierover.

Groencommissie

- Groencommissie wordt bedankt voor het werk aan het veld afgelopen seizoen.

Daarnaast wordt de input van Wiebe voorgelezen door Stephan.

- Complimenten naar Ton en de rest van de groencommissie voor het onderhoud aan het veld en het in elkaar klussen van de nieuwe bankjes.
- Bas heeft een staalconstructie gemaakt bestemd voor de nieuwe trap bij de veldkantine. Het hout voor de treden wordt gesponsord door Hoogendoorn Hout.
 - Met nieuwe opgang aan de voorzijde is de kantine niet meer op de huidige manier beschikbaar voor mindervaliden. Dit kan worden opgelost door middel van een wegneembare loopplank. Dit moet in samenspraak met de atletiek gebeuren en hier is op dit moment nog geen besluit over genomen.

Sponsorcommissie

- Bestaat op dit moment uit Tim V., Stephan en Bastiaan. Hier zouden we graag nog een extra persoon voor willen vanuit het bestuur.
- Hoofdsponsor, Peter van der Vlist, contact met Peter verloopt via Cirsten.
- Nieuwe omlijsting van het scorebord wordt benoemd, is vernieuwd door Mark van Rijn.
- Alle teams hebben weer een shirtsponsor dit jaar.
- Grootste zorgpunt is op dit moment de leverancier van de shirts, zoals veel leden hebben gemerkt is de webshop gelimiteerde tijd geopend en zijn de levertijden hoog. We zijn aan het onderzoeken of we kunnen switchen naar een andere leverancier.

Barco-missie

- Dank aan Marco R. voor zijn inzet voor de barcommissie.
- Input van Marco; de omzet gaat goed, soms lopen we tegen de grenzen van de kantine aan.
- Bevoorrading wordt nu bezorgd t.o.v. voorgaande seizoenen zelf naar de supermarkt te rijden.
- Helpen van vrijwilligers achter de bar gaat goed, één vrijwilliger heeft achter de bar gestaan die expliciet om bartraining heeft gevraagd.

- Alex benoemt het certificaat verantwoord alcohol schenken en de controle hierop. --> actiepunt
- Esther benoemt het hygiëne certificaat. Vraag hierbij is of deze herhaald moet worden. --> actiepunt om uit te zoeken.

Feestcommissie

De feestcommissie bestaat nu uit Tim V., Luca, Judith, Celine en Bas.
De richtlijn van de feestcommissie is om vier keer per jaar een leuk feest te organiseren.

Denk daarbij aan het nachttoernooi, seizoensopening, seizoensafsluiting.

Hebben jullie ideeën laat het dan vooral weten aan de feestcommissie!

- 60-jarig bestaan ligt deels bij feestcommissie, maar dit is een groter project. De feestcommissie wordt daarbij geholpen (of aangevuld) met andere vrijwilligers). Wil je hierbij helpen, laat het dan vooral weten.

Overige

- Inzetrooster --> loopt goed, slechts enkele diensten moesten door de beheerder van inzetrooster worden ingepland. Verder zijn alle diensten door leden ingevuld na het uitsturen van de e-mail vanuit Inzetrooster.
- Boterletteractie, is weer van start olv Bastiaan & Cora. De verkoop van de boterletters is erg belangrijk voor de club!
- Er wordt gewerkt aan een trainingsprogramma om de jeugdtrainers op te leiden. Dit is een 3-jarige opleiding, welke in januari van start zal gaan.
 - Tim V. heeft hiervoor een sponsor gevonden.
 - Stephan, Tim V., in combinatie met Inge H. en Manon H zijn druk bezig met de voorbereidingen hiervoor.
 - Trainingsprogramma heet Korfbalstars.
 - De doelstelling van dit opleidingsprogramma voor de jeugdtrainers is het ondersteunen van de jeugdtrainers, ze hier plezier in geven en ontwikkeling in het training geven stimuleren. (zowel op korfbaltechnisch als pedagogisch vlak).
 - Andre K. van Dos46 gaat hier periodiek naar toe komen, planning is 10x per jaar, dus 1x per maand, om op de trainingsdag de trainers te coachen en te ondersteunen.
- Vraag Jan: Hoe staan de jeugdtrainers hier tegenover?
 - Antwoord; de meesten zijn hier nog niet van op de hoogte. Dit moeten we nog communiceren via de TC aan de jeugdtrainers.
- Vraag Annemieke: Hoe wordt dit gedaan?
 - Antwoord; hij reikt een programma aan en geeft tips. Details worden nodig besproken.

Technische commissie

Kim en Jan doen de toelichting namens de technische commissie.

- Uitdaging einde vorig seizoen was dat alle seniorentrainers helaas vertrokken zijn. Dit hebben we voor de selectie op kunnen lossen. Maar we missen hier nog wel man/vrouwkracht voor de andere teams.
- We hebben een mooie groei meegemaakt in jeugdleden door de grote groep kangoeroes.
- Ondanks twee nieuwe jeugdteams hebben we dit seizoen voldoende jeugdtrainers.
- Beschikbaarheid van de zaal blijft een uitdaging. Ook vanwege de groei in de jeugdteams. We hebben hard gezocht om dit rond te kunnen krijgen en dit is de reden dat we nu ook op de dinsdag trainingen hebben ingepland.
- Scheidsrechters qua inplannen gaat over het algemeen goed. Alleen voor de seniorenteams blijft het een uitdaging om scheidsrechters te vinden.
 - Esther B. is er een opleiding mogelijk voor scheidsrechters?
Kim: Jazeker, deze is er, we kunnen ook meekijken tijdens het fluiten en als er genoeg interesse is kunnen we ook vanuit de KNKV een opleidingsavond regelen.
 - Jan: is er behoefte aan trainingen voor jeugdscheidsrechters?
→ Actiepunt; inventariseren en afstemmen met Vriendenschaar.
- Arnold; goed om nog even te benoemen, fijn dat we nu alle teams weer op dezelfde thuiszaterdagen hebben kunnen krijgen. --> graag volgend seizoen weer!
- Alle trainers & scheidsrechters bedankt voor de inzet!

Zaalseizoen 2024/2025

- S&W heeft de toegang tot de zaal dit seizoen aangepast. Hierdoor kunnen we alleen naar binnen via een QR-code.
- Alle leden krijgen deze QR-code (en deze staat ook vermeld in alle Whatsappgroepen, op de website en in de herinnering voor de Algemene Ledenvergadering die afgelopen week is verstuurd). En kan als geprinte versie ook verkregen worden bij Stephan.
- De QR-code is nodig om de zaal en kantine in te kunnen; heb je hem niet dat kun je niet naar binnen.
- Na afloop van de zaalhuur is er 20 minuten om alles mee te nemen, verlaat je daarna de zaal en heb je je tas nog binnen staan, kun je hier niet meer bij. Let hier dus op!
- Op dit moment moet er handmatig door iemand in de app de zaal deur worden opengesteld voor iedereen. Hier zijn we nog in overleg met de S&W, want dit is niet werkbaar om dit te doen voor elk moment dat we de zaal huren. Zeker aangezien we in tijdsblokken huren (soms meer zaaldelen, per trainingsavond) en dit per tijdsblok aangeklikt moet worden.

Financiën

De winst en verliesrekening/begroting wordt gepresenteerd.

Aantal punten hieruit uitgelicht;

- De stichting is nu echt helemaal opgeheven, dit heeft het afgelopen jaar voor verhoogde inkomsten gezorgd, maar dit is wel het laatste jaar.

- Lief en leed staat nu bij baten op de winst- en verliesrekening, klopt dit?? --> Actie Dorine.
- Yellowbellies, is nieuw op de winst en verliesrekening, hier verdienen we een leuk bedrag aan, het bedrag nu gepresenteerd, is het bedrag voor het halve seizoen en de SR krijgt hier ook een bedrag van. (Yellowbellies zijn er vier middagen per week).
- Uitgaves van gas, water en licht liggen nu een stuk lager dankzij de ledverlichting langs het veld.
- Jan G.: Wat gaan we doen met het bedrag op de spaarrekening, hebben we hier een spaardoel voor? Hoe ver laten we dit oplopen?
 - Investeren in de vereniging en in de leden is met het bedrag dat we nu hebben staan zeker mogelijk. --> Ideeën voor verzamelen.
 - Alex; bijvoorbeeld neem allemaal eens een vriend mee naar de vereniging om mee te trainen/spelen.
 - Van vorig jaar staat er nog een bedrag open dat over was op de balans, hier kunnen we mee investeren.
 - Andere ideeën worden geopperd zoals een tweede scoreboard, extra bankjes voor het veld, clubshirts of hoodies.

Overige opmerkingen voor investeringen wedstrijdshirts;

- Shirts voor 3 en 4 zijn qua pasvorm verre van goed.
- Maten komen niet overeen met de maten die we nu hebben. De informatie is niet goed doorgegeven.
- Maten S en XS zijn er niet.
- Stephan vraagt of het team de pasmaten kan doorgeven. --> actie Arnold / Stephan.

Feestavond – 60-jarig bestaan

60-jarig jubileum op 13 juni en 14 juni

13 juni: gala-avond (voor senioren)

De kaarten voor de avond worden van tevoren verkocht. Van het aankoopbedrag van je entreekaartje kun je drankjes halen op de avond.

14 juni: Feestelijke dag voor alle leden van de vereniging

Hier is een commissie voor. Stephan benoemt een aantal van de leden.

Iedereen die hier nog bij aan wil haken is vrij om dit aan te geven bij Stephan.

Zet 13 en 14 juni alvast in je agenda voor het 60-jarige jubileum van CKV!

Rondje langs de velden/vragenronde

- Inge H. hoe zit het met de kleedkamers?
Antwoord Stephan: we hebben hierover gesprekken gevoerd met de voetbal, het idee is om de kleedkamers van ons in te ruilen voor andere kleedkamers, met de ingang aan de kant van het ballenhok. Deze ingang moet dan verplaatst worden.

- Esther; Tijdens de bardiensten staan er regelmatig kleine kids achter de bar, bijvoorbeeld wanneer een ouder een bardienst heeft. Dit is gevaarlijk met o.a. het frituurvet.
 - Actie --> : In de komende nieuwsbrief extra benoemen. Geen (kleine) kinderen achter de bar. Alleen de barvrijwilligers zelf.
- Esther; mededeling, Esther wil een blindepoule op gaan zetten bij thuiswedstrijden in de zaal.
- Esther; let op taal/spelling in de nieuwsberichten.
- Trudie; de CKV-stickeractie is niet milieubewust, stukje vervuiling.
 - Stephan nemen we mee, voor volgende acties. De resultaten/winnaar van de actie komt nog.
- Arnold, namens Stijn; de palen zijn af en toe stroef en hebben wat onderhoud nodig. Ventilatie in de kleedkamer is kapot. En in de berging staat een container met lege blikjes, dat ook het lichtknopje blokkeert. --> Actiepunten onderhoud.
- Floris: een van de vaste hoge palen is heel krom. --> Actiepunt onderhoud
- Jan; de gaten waar de palen inzitten staan niet allemaal op dezelfde hoogte. Linksachterin staat die te laag. --> Actiepunt onderhoud.
- De onderhoudsactiepunten kunnen direct met Stephan gedeeld worden, zodat ze tijdens het seizoen opgepakt kunnen worden.
- Investeringsidee; Jan; Wanneer we voor de opleiding voor jeugdtrainers iets regelen, kunnen we daar ook bijvoorbeeld een trainingspak o.i.d. voor regelen. Of Hoodies of softshell jas. Wind- en waterdicht. Leverancier sportkleding op maat. Actie Sponsorcommissie, Annemieke geeft aan dat ze mee wil helpen om dit op te pakken.
- Annemieke vraagt wie er sleutels hebben van het ballenhok?
 - Antwoord; Alle startende teams hebben een sleutel. Ook alle eindigende teams
 - ➔ Actie; 2 extra sleutels nog nodig 1x voor 3 en 1x voor Midweek

Na afloop van het rondje langs de velden worden de aanwezigen bedankt en de ledenvergadering afgerond.